
Schriftelijke vragen PvdA Flevoland over onmenselijke situatie Noodopvang 

vluchtelingen in Almere 

Zeven maanden geleden heeft Gemeente Almere 375 personen in een brandweerkazerne 

opgevangen met de bedoeling dat zij daar maar 3 maanden zouden verblijven. Deze periode 

is toen met 3 maanden verlengd, wat de koudste maanden van het jaar waren. We zijn nu al 

7 maanden verder en er is nog steeds geen vooruitzicht voor deze mensen. Naar aanleiding 

van de rapportage van Omroep Flevoland Dinsdag 10 januari 2023 maken wij ons zorgen 

over deze mensen. De Partij van de Arbeid realiseert zich dat dit een landelijk probleem is, 

maar wij vinden dat de provincie de verantwoordelijkheid heeft om toe te zien op 

fatsoenlijke opvang voor de asielzoekers in Flevoland. De nieuwe aangenomen asielwet in 

November 2022 biedt de provincie ook meer mandaat in opvang van vluchtelingen. De CdK 

heeft bovendien in het verleden in de functie van Rijksheer en Rijksorgaan namens het Rijk 

toegezien op opvang van vluchtelingen. De situatie is dermate nijpend en onmenselijk dat 

de provincie hier in afstemming met gemeente Almere op zijn minst bij betrokken moet zijn 

cq. worden.     

Daarom stelt de Partij van de Arbeid de volgende vragen.  

1. Is GS het eens met de Partij van de Arbeid dat het ongewenst is dat vluchtelingen 

langer dan 7 maanden in een brandweerkazerne met minimale voorzieningen en met 

alle gepaarde psychische problemen moeten verblijven en zo nee, waarom niet?   

2. Wat heeft de provincie gedaan, cq wat kan de provincie doen om Almere te 

ondersteunen bij het zoeken naar een oplossing? 

3. Welke mogelijkheden biedt de nieuwe aangenomen Asielwet van november 2022 de 

Provincie om regie te voeren en/of in te grijpen wanneer de omstandigheden in de 

noodopvang in de voormalige brandweerkazerne onveranderd blijven of 

verslechteren?  

4. Heeft de CdK eerder contact gehad met de betrokken bewindspersoon bij het Rijk om 

hem aan te sporen het verwerkingsproces bij IND te versnellen? Zo ja, wat heeft dat 

opgeleverd? Zo nee, waarom niet? 

 

  

 


